
Referat fra generalforsamling i Holstebrokredsens søndagsskoler 2025 

 

Valg af dirigent: Gunhild 

Generalforsamlingen er lovligt og rettidigt indkaldt.  

 

DFS-kredsen: 

• Beretning: Aflagt af Ruth Kærvang.  
• Regnskabsberetning: Aflagt af Ruth Kærvang på vegne af kassereren.  

Drøftelse:  
o Skal prisen for lejren tilpasses afhængigt af overskuddet? 
o Kredsbestyrelsen finder det rimeligt at overskud også bidrager til 

udarbejdelsen af sommerlejrmaterialer mv.  
• Valg til bestyrelsen: Robert Stoltenberg, Henrik Sigaard og Jytte Borg Madsen 

genvalgt.  
Bestyrelsen består derudover af Ruth Kærvang og Karen Margrethe Byskov.  
Hanne Nielsen er ekstern kasserer.  

• Valg af suppleant: Bestyrelsen bemyndiges til at finde suppleant. 
• Valg af revisor: Erik Stampe er genvalgt.  

 

Humlumlejren: 

• Beretning: Aflagt af Søren Futtrup 
• Regnskabsberetning: Aflagt af Søren Futtrup 
• Valg til bestyrelsen: Anette Damgaard og Aase Stoltenberg genvælges.  

DFS´ del af bestyrelsen består derudover af Anne-Mette Stampe Pedersen og 
Søren Futtrup 

• Valg af suppleant: Kredsbestyrelsen bemyndiges til at lede efter suppleant.  
• Valg af revisor: Anders Borg er valgt for 2-årig periode.  

Eventuelt 

Frivillighedsfest 

Er der stemning for frivillighedsfest blandt dem, som ville være naturlige at invitere. Der 
er stor tvivl om dette. 



Måske nærmere et tydeligere ansigt på kredsbestyrelsen, f.eks. ved tak, præsentation 
af bestyrelsen og salg af lodsedler på lejren. Det sidste er der ikke så stor overskud til 
blandt lederne selv.  

Gerne bannere, der viser flaget, når man afleverer og henter børn.  

Måske kan kredsbestyrelsen besøge foreninger, hvis der er kræfter til det.  

Kunne frivillighedsfest og evaluering af lejre slås sammen? 

Kunne der være ide i at lave arrangementer særskilt for børne- og juniorledere. Hvis den 
skal laves, så ikke for tør - mest hygge.  

 

Ang. elklaver på lejren:  

Hvis man selv medbringer elklaver eller lign. er der forsikringsmæssigt fra DFS kun 
dækket ved tyveri eller brand. 

Bedste forslag: At ansøge Y´s men om brugt elklaver (med flightcase?), som opbevares 
i kælderen. Der arbejdes videre med dette. 

 

Ang. ansøgninger om penge: 

Der laves fælles ansøgninger for alle lejre – til menighedsråd og IM-samfund. Morten 
Sigaard og Tommy Kræmmergaard står for dette.  

 

Invitation:  

DFS Midtjylland afholder unglederdøgn (ledertræning) i Herning 2-3/5 for 13-18-årige, 
hvor Holstebrokredsens unge også er velkommen. Randi sender invitationen videre. 
Deltagelse er gratis. Kredsbestyrelsen kan sørge for transport, hvis det ønskes.   

Tilmeldingssystem: 

Kunne der være en ide i at lave fælles tilmeldingssystem for DFS, som de forskellige 
lejre kan gøre brug af – i stedet for hver sin mindre professionelle løsning. Spørgsmålet 
bringes videre til LU ved repræsentantskabsmødet. 


